
Valtuustoaloite pöytäkirjojen sisällysluetelosta 

 
Kunnan useita vuosia käytämä Microso� Word -teks�nkäsitelyohjelma täytää tänä vuonna 40 
vuota. 

Ihan niin pitkään Microso� Word ei ole ollut käytössä Kemiönsaaren kunnassa, koska kunta 
peruste�in vasta 1.1.2009, muta ainakin Kemiön kunnassa Word oli käytössä jo pitkään ennen 
vuota 2009. Todennäköises� myös Drags�ärdissä ja Västan�ärdissä. 

Ehkäpä kunnassa olisi korkea aika opetella käytämään ohjelman automaa�sta sisällysluetelon 
laa�mistoimintoa. Tämänhetkiset Wordilla aikaansaadut tuotokset nimitäin osoitavat, etä näin ei 
tehdä. 

Automaa�ses� laaditussa sisällysluetelossa pääsee nimitäin suoraan kokousasiaan napsautamalla 
sisällysluetelossa olevaa otsikkoa, kun asiakirjaa luetaan sähköisessä muodossa. 

Kokousasian osien järjestyksestä riippumata kokousasia voitaisiin tällöin jakaa seuraaviin osiin: 

1. Asian pääotsikko 
2. Lautakunnan käsitely 
3. Hallituksen ensimmäinen käsitely (ennen asian palautamista) 
4. Hallituksen toinen käsitely 
5. Valtuuston käsitely 

 

Kun pöytäkirja siten laaditaan esityslistan pohjalta, sisällysluetelon päivitäminen on eritäin 
helppoa. 

Tämä helpotaisi esityslistojen ja pöytäkirjojen laa�mista. Se myös helpotaisi näiden asiakirjojen 
saavutetavuuta, minkä puolesta ainakin kunnan viranhal�jat kertovat intoilevansa kovas�. 

Asiat eivät kuitenkaan tapahdu itsestään, vaikka joku kuinka niiden puolesta intoilisi. Esimerkiksi 
Englannin pääministeri Neville Chamberlain kiihkoili aikoinaan kovas� rauhan puolesta. 

Ehdotan siksi, etä kunnanhallitus tekee valtuustolle ehdotuksen siitä, miten kunnassa tulisi käytää 
automaa�sta toimintoa yksityiskohtaisen sisällysluetelon laa�miseksi ja etä ehdotus kirjataisiin sen 
valmistutua kunnan hallintosäännön pöytäkirjojen laa�mista koskevaan pykälään. 

Kemiössä 30.10.2023 

 


